



Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein

Teenschillerlaan 11, 3401 GH IJsselstein

06-15096662

www.ASDIJ.nl

ASDIJsselstein@kpnmail.nl

Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein 15 oktober 2025

Deelnemers: Martin Spanjers (techn. voorzitter), Henk Jansen, Ans Hazelager, Theo Beijaard (penningmeester), Jacqueline Leenders, Julia Leeftang, Ellen Peekstok, Jeroen Roelandschap-Verkuijl en Lya Reuzenaar-Lieshout (secretaris),

Bericht van verhindering: Jeanette de Neijs (voorzitter), Lennard de Kok, Sabine Muller-Vincenten

1. Opening en vaststelling agenda

Wegens afwezigheid van Jeanette zal Martin deze vergadering voorzitten.

De vergadering wordt geopend en de agenda wordt vastgesteld.

2. Concept-notulen ASDIJ vergadering d.d. 03 september 2025

Ans geeft aan dat de door haar genoemde voorlichtingsavond van de KBO niet zal plaatsvinden.

Henk heeft nog een kleine correctie namelijk: het lokaal jeugdzorg overleg dit moet zijn het lokaal jeugdnota overleg.

Hierna worden de notulen vastgesteld.

3. Ingekomen en uitgaande stukken

De Tour D'amour komt naar IJsselstein! Wegens te weinig belangstelling gaat deze niet door. De overzichten worden vastgesteld.

4. Mededelingen en terugkoppeling

- Reactie op advies groepsbegeleiding in plaats van individuele begeleiding: De leden zijn positief over de reactie van het college.
- Lokaal Jeugdnota overleg: Er was sprake van een inputsessie over het plan van aanpak 2027-2030. Er waren veel organisaties aanwezig. Er zullen nog andere groepen voor deze sessie worden uitgenodigd. Theo vraagt waarom de leeftijdsgrens 27 jaar is. Henk geeft aan dat we daar nog op kunnen reageren als de adviesaanvraag komt.
- Nachtdienst Ewoud: Er is te weinig personeel. 1 verpleegkundige en 2 verzorgers op 32 patiënten. Gelet op ervaring schijnt het niet te weinig te zijn. Het signaal is duidelijk. Dit onderwerp wordt op de actielijst geplaatst. Zal te zijner tijd aan de orde komen.
- SPUK gelden na 2026: SPUK gelden gaan door als AZWA (Aanvullend, Zorg en Welzijns Akkoord). Zal dus gecontinueerd worden. Julia zal haar college vragen om

een bondig stuk te schrijven om aan ASDIJ duidelijk te maken waar AZWA over gaat. De financiering mantelzorg gaat hiermee door.

- Sociale visie (koersdocument): Lennard heeft via een mail een terugkoppeling gegeven over de tweede bijeenkomst over de sociale visie. Er vond een presentatie plaats van wat er is opgehaald bij diverse organisaties en personen omtrent de visie voor de komende jaren tot 2035 en verder.
De stukken zijn er nog niet omdat ze eerst goedgekeurd moeten worden.
Lennard zal deze na ontvangst direct aan ons sturen.
Het onderwerp wordt voorlopig aangehouden en op de actielijst geplaatst.
Eind van deze maand wordt de adviesaanvraag van het college verwacht.
- IZA: Jacqueline verwijst naar de enorme hoeveelheid vergaderingen. Het bijwonen hiervan is niet de rol van ASDIJ. Er is geen toetsend beleid. We zijn volgend en niet trekkend of adviserend. We gaan de vergaderingen terugschroeven.
We hebben wel aangegeven dat we op de hoogte gehouden willen worden.
De bijeenkomsten van ASD's blijven we wel bijwonen. Updates over IZA zullen via Christa komen. In het tweede kwartaal van 2026 zal er een update komen.
Het onderwerp wordt op de actielijst geplaatst.
- Raadsinformatieavond IZA: Deze avond is georganiseerd voor de raads- en ASD leden. Er werd een goede samenvatting gegeven over wat er speelt. De AZWA (Aanvullend Zorg en Welzijns Akkoord) is besproken. Er werd een mooi wijkinitiatief gepresenteerd in Houten: De Wakkere Akker is een sociaal project in de wijk De Akkers in Houten, waarbij wijkbewoners samen omkijken naar de ouderen in de wijk door vraag en aanbod met elkaar te verbinden.
In Nieuwegein is er sprake van geclusterde wijkzorg. Dit zal ook landelijk worden overgenomen. Nu is er nog sprake van teveel wijkzorg aanbieders in een wijk. Zal dus worden samengevoegd.
- Gerones is failliet – inwoners hebben brief ontvangen. Eefke's huishulp heeft het overgenomen. Continuïteit is gewaarborgd.

5. Nieuws uit de verschillende interessegebieden

Ans: Ten behoeve van de verkiezingen is er een folder gemaakt over krachtig ouder worden. Zij zal de folder naar ons mailen.

Theo: Rob Escher van de WIL is voor lange tijd uit de running. Volgende week komt Maurice naar de heidag. Hij gaat de WIL herstructureren en zal ons een update geven.

Theo: Bijzondere bijstand hoeft niet meer aangevraagd te worden. Deze wordt nu automatisch overgemaakt. Dit geldt voor circa 50 personen.

Theo: Werkwijss moet in 2028 uit hun huidige pand. Vraag is of ze worden samengevoegd met Houten. Hier kleven nogal wat problemen aan. We houden het in de gaten.

Henk: Hij zal de jeugdnota naar ons mailen.

Henk: In de commissie samenleving zal straks gesproken worden over het leerlingenvervoer. Het vervoer is nog steeds niet optimaal. De wethouder heeft inmiddels alle informatie ontvangen. Op 8 november a.s. wordt een bijeenkomst georganiseerd. Henk is vanuit jeugdzorg uitgenodigd. We worden op de hoogte gehouden.

Ellen: 3 scholen in IJsselstein krijgen een bijdrage uit het jeugdeducatiefonds. Dat geld gaat voornamelijk naar educatieve uitjes.

Het Kasteel gaat het geld gebruiken om drie keer in de week een warme lunch te verzorgen.

Jeroen: Op 5 december 2025 staat een vervolgggesprek met Pulse gepland.

Jacqueline: Het wetsvoorstel om het vaste abonnementstarief voor de Wmo te vervangen door een inkomens- en vermogensafhankelijke eigen bijdrage is controversieel verklaard, waardoor het demissionaire kabinet het voorstel niet verder kan behandelen. Dit betekent dat het oorspronkelijke plan, dat vanaf 1 januari 2027 inging, voorlopig is uitgesteld en de implementatie is verschoven.

6. LIA (Lokale Inclusie Agenda)

Sabine en Jacqueline vragen zich af in hoeverre de gemeente IJsselstein dit heeft opgepakt.

Aan de hand van kaarten laat Jacqueline zien welke gemeenten in Nederland zich al bezighouden met de LIA. IJsselstein staat op de kaart waar gemeenten staan die nog niets hebben gedaan met de LIA. Vraag is of de gemeente er op korte termijn iets aan gaat doen. Kan ASDIJ hierbij helpen. Het gaat uiteindelijk om toegankelijkheid en dat is toepasbaar in al het beleid van de gemeente. Julia zal binnen de gemeente gaan bekijken wie dit kan oppakken. Vraag is wel of de afdelingen/groepen de werkdruk aankunnen.

Er is nog geen wethouder die het onderwerp geadopteerd heeft. ASDIJ vindt dat er nu iets aan gedaan moet worden. Het is niet een vrijwillig onderwerp.

In de handreiking van de VNG staat een stappenplan voor gemeenten.

Afgesproken wordt om de wethouder in januari 2026 uit te nodigen en dit agendapunt te bespreken.

Vragen kunnen onder andere zijn:

- Hoe staat het ervoor?
- Wat is de intentie van de gemeente?
- Waarom is het niet eerder opgepakt?

Aan de leden wordt gevraagd om vragen bij Lya in te leveren. Zie actielijst.

Julia hoopt in de volgende ASDIJ vergadering terug te komen met nieuws over het onderwerp.

7. Actielijst

Deze zal worden aangepast en wordt bij deze vastgesteld.

8. Rondvraag

Zijn er nog andere onderwerpen die zijn bepaald voor de gemeenten vanuit de VNG?

Julia zal deze vraag binnen de gemeente stellen.

Wie haalt Sabine op voor de volgende bijeenkomst?

Martin geeft aan dat hij dat zal doen.

9. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde, sluit Martin de vergadering.